
6. September 2015 

Nyt fra E/F Kajkantens bestyrelse                                               

Ejerforening Kajkantens bestyrelse har afholdt ordinært bestyrelsesmøde torsdag d. 3. 

september 2015. Følgende punkter var på bla. dagsordenen: 

 Resultatet for 2. kvartal 2015 følger budgettet. 

 Bestyrelsen følger p.t. op på manglende rengøring af elevatorerne. 

 Bestyrelsen har reklameret over mange fejl ved elevatorerne, samt dårligt udført 

arbejde fra Kone. 

 Varmen tændes igen i næste uge. 

 Bestyrelsen har god kontakt med entreprenøren NCC fra nabobyggeriet. 

Bestyrelsen udsender snarest en orientering vedr. nabobyggeriet. Det er 

bestyrelsens opfattelse, at NCC ønsker at genere Kajkantens beboere mindst 

muligt i byggefasen. 

 Der er udskiftet til LED-lyskilder i Parkeringskælderen. Dog mangler 4 

nødbelysningsarmatur. De kommer senere. 

 Der er etableret 2 større afløb i kælderskakterne. 

 Der er indgået kontrakt med en ny leverandør til vintervedligeholdelse. Kajkanten 

samarbejder med Kajplads24. 

  Bestyrelsen besluttede at indkøbe nødpumper + slanger, så vi kan redde os selv 

ved skybrud o.l. 

 Bestyrelsen arbejder med skadesopgørelserne efter vandskaden d. 6. juli. 

 Bestyrelsen arbejder med varmtvandsproblemet i 36A. 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen for Kajkanten 


